
Když nás čtete., jsie v obra H » >
Co ČMKOS doporučuje 
české vládě
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Dagmar Žitníková: 
Chceme, aby ministr 
splnil sliby

Kdy návštěva v bytě 
už přestává být 
návštěvou
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Komentujeme:
Proč by podle odborů 
měly mzdy v příštím 
roce růst

Kdo mi zaplatí 
ukradená kolo
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К čemu
ve skutečnosti slouží 
zvýšení DPH

Sociální systémy 
se v ČR hroutí

Zařaďte si mezi oblíbené: w w w .esondy.cz
Aktuální rozšířené vydání magazínu Revue Sondy - portál pro 
sebevědomé zaměstnance a firemní kulturu.

Nejjednodušší objednávka předplatného Revue Sondy ■ pomocí SMS 
SMS pošlete na č. 739 534 613 (platí pro všechny operátory) ve formátu:
OBJ SONDY JMÉNO PŘÍJMENÍ ULICE C.DOMU MESTO PSC
Při psaní zprávy používejte velká písmena bez diakritiky. Za zprávu v max. délce 
160 znaků.

Z  naší diskuze te d y  vyplynulo, že ten to  zákon 
je  opravdu špatný...inu i poslanci „m ají své dny".

■HiBjr6VU6
DPO CCRCUČnOMP 7AMČCTMAklPPPRO SEBEVĚDOMÉ ZAMĚSTNANCE 
A FIREMNÍ KULTURU

Kolik Češi vydrží
Internetem se šíří báseň 
Eduarda Basse z roku 
1913 „Drahota“. Autor 
Klapzubovy jedenáctky 
veršuje, jak jinak než 
s humorem, o „podražo- 
vání“ v roce 1913. „Konsumentu nelze více, nežli 
jít a oběsit se. Učiň to však neprodleně, dokud 
špagát nestoup v ceně,“ končí nadčasová báseň, 
vystihující prý i dnešní atmosféru očekávaného 
zdražování. Kdyby Bass mohl napsat její pokra
čování pro roky současné, myslím, že by mohla 
znít asi takto: _________

DPH nás musí spasit, 
vláda ví, jak dluhy hasit.
Jisti musí přece všichni, 
a když nemáš, potom chcípni.

P O V IN N Y  V Ý T IS K
Krajská knihovna 

Karlovy Vary

Ušetříme za tvůj důchod, 
dejme lidem volný průchod. 
Když tu kvete korupce, 
trhej její ovoce.

Když ti její plody zhořknou 
a bude ti po nich zle, 
vyléčí tě přísloví, 
lid náš všechno vydrží!

Omlouvám se klasikovi a čtenářům za možná 
přehnanou parafrázi, ale až lidé na vlastní kůži 
skutečně poznají, jak jim schválené vládní refor
my změní v příštích letech život, uvěří, že odbory 
ve své kampani „Otevřete oči“ předložily pravdivé 
argumenty a předpovědi. Obávám se však, že 
veškerá chybná rozhodnutí se svedou na vrub 
celosvětové krizi a karavana pojede dál.

Mgr. Jana KAŠPAROVÁ,
šéfredaktorka
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